
Protokół z posiedzenia Komisji Promocji, Kultury i Spraw Społecznych z dnia 12.10.2021

W pracy komisji udział potwierdzili - zgodnie z listą obecności członkowie komisji: 

wiceprzewodnicząca Elżbieta Wrońska, radna Edyta Lubańska, radna Monika Gwiaździńska 

Wrzesień, radna Teresa Lefelt, radny Arkadiusz Sowa. Nieobecna: radna Anna Maria Kozłowska.

W spotkaniu uczestniczyli zaproszeni dyrektorzy placówek podległych pracy komisji: dyrektor 

Wydziału Promocji UM - Łukasz Kasperczyk, dyrektor Centrum Kultury - Robert Siniarski, 

Pełnomocnik Prezydenta Miasta ds. Muzeum Lniarstwa w organizacji - Jacek Czubak.

Porządek posiedzenia:

1. Funkcjonowanie miejskich instytucji kultury - Centrum Kultury oraz Muzeum Lniarstwa 

(kalendarz imprez zorganizowanych w 2021 r., pozyskane w 2021 r. środki zewnętrzne i ich 

przeznaczenie).

2. Sprawy różne.

Pierwsze dane zreferował pan Jacek Czubak. Dane te dotyczyły:

- planu finansowego 2021 r.,

- realizacji I półrocza,

- stan zatrudnienia - dyrektor wskazał- 9 osób,

- złożonych wniosków na różne dotacje wspierające finanse muzeum.

Dyrektor potwierdził złożenie 9 wniosków, z których pozyskał 280 tys. złotych. Zaznaczył także 

pozyskanie darowizny z PGNiG - samochodu osobowego Volkswagen Van (darowizna ta dotyczy 

II kwartału 2021 roku).

- darmowe zajęcia na rzecz mieszkańców Żyrardowa

Pracownicy muzeum prowadzą darmowe zajęcia dla mieszkańców Żyrardowa i okolic. Zajęcia 

polegają na projektowaniu i szyciu, a także zajęcia przy krosnach żakardowych oraz zajęcia 

zdobnicze. Efektem końcowym jest pokaz uszytych rzeczy, który jest zarazem imprezą wzbogacającą 

kalendarium kulturalnych imprez miasta, a także pokaz wyrobów lnianych. Najbliższy pokaz jest 

17 października 2021 roku. Jest to zwieńczenie półrocznych darmowych zajęć, które prowadziło 

muzeum.

- wysłuchano planu przyszłych działań związanych z muzeum i z industrialną zagrodą, która jest 

niebywałą atrakcja miasta.

Pan dyrektor Jacek Czubak bardzo rzeczowo i konkretnie odpowiadał na zadawane przez radnych 

pytania. Komisja zgodnie stwierdziła, że placówka jest prowadzona wzorcowo.



Następnym punktem było podsumowanie działalności CK. Pan dyrektor Robert Siniarski odpowiadał 

na pytania dotyczące:

realizacja działalności CK w I półroczu 2021 r. pod kątem finansowym zaplanowanym 

i zrealizowanym.

Na podstawie przedstawionego załącznika pan dyrektor nie był w stanie dokładnie odpowiedzieć na 

zadawane pytania dotyczące stanu zatrudnienia, imprez własnych itd. W związku z tym 

zadecydowano o innym roboczym terminie komisji, na który pan dyrektor przyniesie odpowiednie 

dane. Uzgodniono, że dane te opierać się będą na wysłanych wcześniej pytaniach do pana dyrektora, 

Członkowie komisji mają przekazać wszelkie zapytania wiceprzewodniczącej, która prześle 

je mailem do dyrektora. Jest to zrozumiałe, albowiem budżet CK oraz masowość działania jest 

szeroki i potrzeba więcej czasu na nurtujące komisję zapytania.

Po zakończeniu posiedzenia ustalono propozycję następnego posiedzenia na przyszły wtorek na godz. 
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